
 
Onderwerp:     Overleg 3e hockeyveld 
Datum:     Donderdag 29 juni 2017 19.00 uur 
Locatie:     Gemeentehuis Gemert-Bakel 
 
Aanwezig: 
 
Namens VV Gemert:   Carlo Hazenveld (Voorzitter) 

Erik Kanters 
Mary Verbrugge 
Jan Rambags 

 
Namens GHSV:   Ingrid van Dijk 

Tim Lucassen 
 

Namens HC Gemert:   Jos Bezemer 
Ad van den Boom 

 
Namens gemeente Gemert-Bakel: Martien Bankers 
     Ad van de Voort 
     Jos de Wit 
 
Afmelding ontvangen van Marco de Gruijter (Voorzitter GHSV) 
 

1. Opening 
 
Dhr. Bankers heet iedereen welkom en spreekt zijn dank uit voor de voortvarendheid 
waarmee dit onderwerp opgepakt is door de verenigingen. 
 
De agenda, de concept- raadsadviesnota en de tekening van de definitieve variant worden 
uitgereikt aan alle aanwezigen. 
 

2. Vaststellen verslag overleg 3e hockeyveld d.d. 8 juni 2017 
 
VV Gemert: Pagina 1 voorlaatste alinea: “Niet wenselijk” moet “niet akkoord” zijn. Het 
hoofdargument is dat variant 10 geen oplossing biedt voor het capaciteitsprobleem. De 
opmerkingen zullen worden verwerkt in het verslag dat aan de gemeenteraad wordt 
aangeboden. 

 
3. Bespreken tekening definitieve variant + tekst concept-adviesnota aan de raad 

 
Tekening definitieve variant 
Naar aanleiding van het vorige overleg heeft Newae varianten 11a en b (voorstel 
verenigingen) op het sportpark uitgezet, ingemeten en ingetekend. Dit hebben we Newae 
laten doen om er zeker van te zijn dat de varianten in de praktijk uitvoerbaar zijn. Dat bleek 
niet zo te zijn in verband met een bergbezinkbassin aan de rand van het terrein van VV 
Gemert. 
Er is daarom een aangepaste variant gemaakt, die zoveel als mogelijk tegemoet komt aan 
de wensen van de verenigingen.  
 
VV Gemert 
1. Veld P1 voldoet niet aan de maatvoering. Dit zou 60 x 45 en 4 meter uitloop aan iedere 

zijde. 
Dit kijken we na en passen we indien nodig aan (actie gemeente) 



2. Pupillenveld 30 x 20 voldoet niet aan de maatvoering. Hier moet ook 4 meter uitloop aan 
iedere zijde aanwezig zijn. 
Dit kijken we na en passen we indien nodig aan (actie gemeente) 

3. Hoe ziet het verlichtingsplan eruit? 
We hebben aan het eind van deze middag een concept lichtplan ontvangen. Dit zal in 
overleg met VV Gemert en GHSV afgestemd worden. (actie gemeente) 

4. De pupillenveldjes liggen erg ver weg. Nu moeten de kinderen “onbeschermd” over het 
terrein. Bezien of er extra voorzieningen moeten komen zodat de kleinste voetballers 
veilig over het terrein kunnen. 
De gemeente gaat in overleg met VV Gemert om hiervoor zo nodig een oplossing te 
bedenken. Dit geldt ook voor de oversteek naar het terrein van GHSV over de Sportlaan. 
(actie gemeente) 

5. Hoe wordt er omgegaan met bestaande heggen? 
Wanneer de aannemer bekend is zal bij de uitvoering in het werk bekeken worden wat er 
van de bestaande elementen behouden kan blijven. (actie gemeente i.v.m. afstemming 
aannemer met VV Gemert) 

 
GHSV 
1. Ook wij willen graag geïnformeerd worden over het lichtplan.  

De gemeente gaat in overleg met GHSV en VV Gemert over het lichtplan (actie 
gemeente) 

2. We missen de dug-outs bij het softbalveld.  
De gemeente past dit in overleg met GHSV aan (actie gemeente) 

3. Is er rekening gehouden met de kwaliteit van het hekwerk. Bij honkbal wordt een andere 
kwaliteit gevraagd. 
We gaan er vanuit dat dit het geval is. Het veld en toebehoren zal uiteraard moeten 
voldoen aan de voorwaarden voor een competitieveld. We zullen hiervoor nog expliciet 
aandacht vragen bij de aanbesteding en uitvoering (actie gemeente) 

4. Daarnaast moet er ook rekening gehouden worden met veiligheidsvoorzieningen bij de 
kantine omdat de slagrichting veranderd is. 
Daar zal in worden voorzien. (actie gemeente) 

 
HC Gemert 
1. Hoe wordt het hekwerk uitgevoerd om het hockeyveld, met name aan de zijde van de 

voetbalvelden. Gezien de mogelijkheid van rondvliegende ballen zou hier een hoger hek 
moeten komen. 
Daar zal uit een oogpunt van veiligheid in worden voorzien. (actie gemeente) 
 

Adviesnota aan de raad: 
- Anders dan het amendement aangeeft vragen we om een krediet van € 750.000. Dit 

betekent dat de gemeenteraad op dit punt nog expliciet goedkeuring moet geven op 13 
juli a.s.. Dit voorbehoud moet door de gemeente dan ook nog worden gemaakt in dit 
overleg. Dit bedrag is exclusief BTW. Doordat de wetgeving omtrent de BTW teruggave 
per 1 januari wijzigt is het des te meer van belang dat we voor 1 januari 2018 alles 
gerealiseerd hebben.  

- Het verlichtingsplan wordt nog afgestemd met de verenigingen GHSV en VV Gemert. 
- De opmerking over zelfwerkzaamheid in het eerdere overleg is meegenomen in het 

advies aan de raad. De verenigingen geven aan dat deze opmerking goed is 
opgenomen. De verenigingen zeggen toe om voor de start van de uitvoering te bekijken, 
in overleg met gemeente en aannemer, welke onderdelen in zelfwerkzaamheid 
uitgevoerd kunnen worden. 

- De verenigingen geven aan dat inzake de oversteekplaatsen de term ‘veilig’ een ruim 
begrip is. Vanzelfsprekend willen ze dat ze veilig zijn en dat ze in ieder geval vertragend 
werken voor het verkeer op de Sportlaan. Toegezegd wordt dat de verenigingen worden 
geconsulteerd nadat het plan nader is uitgewerkt. (actie gemeente) 



 
Op de vraag van de gemeente of de verenigingen het eens zijn met het definitieve plan en 
de tekst in de concept raadsadviesnota antwoorden ze: 
- HC Gemert: ja 
- GHSV: ja, onder voorbehoud van de gemaakte opmerkingen 
- VV Gemert: ja, onder voorbehoud van de gemaakte opmerkingen 
 
VV Gemert:  Hoe zit het met de tijdspanne van de uitvoering van de vervanging van de 
toplagen van de 2 reeds aanwezige kunstgrasvelden?  
Gemeente: we proberen de aanbesteding te combineren met de aanleg van het 3e 
hockeyveld. Qua uitvoeringsplanning echter niet. Het is een apart traject en dit loopt via Paul 
Bruystens. 
 

4. Afspraken over externe communicatie 
 
De gemeente wil met de verenigingen afspreken om voor vrijdagmiddag 15.00 uur niet 
extern te communiceren, waaronder met de pers over de inhoud en de resultaten van dit 
overleg. Het college wil eerst graag de gemeenteraad hierover informeren zodat hij de 
resultaten niet uit de pers hoeft te vernemen. 
De verenigingen gaan akkoord met deze afspraak. 

 
5. Bespreekpunten vanuit GHSV: 

 
De voorzitter van GHSV heeft voorafgaand aan dit overleg de volgende vragen en 
opmerkingen doorgestuurd:  
a. goede afspraken m.b.t. gebruik door VV Gemert van hun accommodatie ook in een  
    voorstel verder uitgewerkt (optioneel open blijvend / tevens met evt. uitbreiding in zicht  
    bij GHSV met juniorenteam (trainingsavond)). 
b. gelegenheid / afspraken tot trainingen van teams GHSV op het sportpark in de periode  
    van openbreken velden zien we graag al in een goede afspraak. 
c. wat is de startdatum van het openbreken van de GHSV-velden. Dit i.v.m. verzetten  
    competitiewedstrijden naar andere locaties. 
 
De voorzitters van VV Gemert en GHSV hebben reeds contact gehad om samen in overleg 
te gaan m.b.t. de eerste twee bespreekpunten. Een overleg hierover wordt gepland en zoals 
ook vorig overleg besproken vertrouwt de gemeente er op dat de verenigingen hierover in 
goed onderling overleg afspraken maken tot ieders tevredenheid. (actie VV Gemert en 
GHSV) 
M.b.t. het derde punt. We weten hoogstwaarschijnlijk begin volgende week hoe de planning 
er uit ziet en hopen GHSV daar volgende week dan ook over te kunnen informeren. (actie 
gemeente) 
 

6. Rondvraag en sluiting 
 
VV Gemert: we hebben nu voor de tweede keer een door de verenigingen gedragen variant. 
Wij hopen dat dit dermate zwaarwegend is voor de gemeenteraad dat er over € 50.000,00 
meer niet moeilijk gedaan wordt. HC Gemert en GHSV onderschrijven dit standpunt. 
 
Gemeente: kan de voetbalvereniging uit de voeten met het feit dat het trainingsveld bij GHSV 
niet direct beschikbaar is.  
VV Gemert: nadat het plan definitief is en de planning bekend is gaat VV Gemert zich intern 
beraden om te kijken of ze ermee uit de voeten kunnen. (actie VV Gemert) 

 
HC Gemert: We willen aangeven dat voor ons altijd twee velden beschikbaar moeten zijn. 
Voor de korte termijn worden afspraken gemaakt met HC Bakel voor het spelen van een deel 



van de thuiswedstrijden. Met de aanleg van het 3e hockeyveld en de renovatie van veld 2 
dient hier rekening mee te worden gehouden. Bij voorkeur vindt vervanging van de toplaag 
plaats tijdens de winterstop en na realisering van het 3e hockeyveld. 
Gemeente: het punt is helder en we zullen dat zoveel als mogelijk afstemmen. Voor de 
gemeente is echter wel belangrijk dat een en ander wordt uitgevoerd en gefactureerd uiterlijk 
31 december 2017 i.v.m. de a.s. verandering van de BTW wetgeving. We lopen anders een 
fors financieel risico en dat willen we echt uitsluiten. (actie gemeente) 
 
Iedereen wordt bedankt voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng. 

 
 
 

 
 


